
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 07.09.2023 o 17:00 hod. 

v zasadačke na mestskom úrade 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 PROGRAM:  

 

 1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia  

5) Kontrola plnenia uznesení  

6) Predpokladaná hodnota zákazky na obstaranie zhotoviteľa 

stavebných prác pre výstavbu zariadenia sociálnych služieb a jeho 

technického vybavenia (vonkajšie siete) – Zariadenie pre seniorov 

7) Schválenie Všeobecne - záväzného nariadenia mesta Dudince  č. 

2/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie č. 4/2022 

8) Zriadenie evidencie pamätihodností mesta Dudince   

9) Schválenie Zásad o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti  

10) Odpredaj pozemku 

11) Rôzne 

12) Diskusia  

13) Záver 

 

 

     Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že 

sú prítomní 5 poslancov zo 7 a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z neúčasti na 

zasadnutí sa ospravedlnili p. zástupkyňu Mgr. Milotu Antonickú a Ing. Bohuslava 

Beňucha.    

Za zapisovateľku určil pani Moniku Sliacku  a za overovateľov zápisnice p.p. 

Jozefa Brodnianskeho a Marcela Vankovica. 

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Ing. Peter Šťastný - predseda a Ing. Peter 

Villant – člen.  

Privítal hostí a to náčelníka Mestskej polície v Šahách p. Mrázeka a jeho zástupcu 

p. Mátého.   

 

Následne predseda návrhovej komisie p. poslanec Ing. Šťastný predložil program 

zasadnutia, ktorý poslanci v predstihu obdržali, bol zverejnený a v predloženom 

znení aj schválený.  

 



Bod č. 5  

 

❖ Uznesenie č. 65/2023 

 „Rekonštrukcia kuchyne v kultúrnom dome“  

- Stavebné práce ..................11 987,88 Eur s DPH  

- Rozvody ..............................4.500,- 

- Okná a dvere........................2.600,- 

- Vybavenie .........................13.667,- 

- Linka a zariadenie..............11.630,-                                    .                                             

      SPOLU : ................................33.068,- € 

 

 

Stavebné práce:  

- REKOSTAV -     11 987,88 €, 

- ELMONT -            3 949,20 €,  

- SLOVAKTUAL  - 2 609,92 €, 

- Dodok Milan -          559,00 €, 

- Materiál – podlahová krytina, maliarska farba - 295,00 €. 

Spolu práce:    19 401,00 €  

 

Vybavenie kuchyne: 

- LAVEX –                  11 632,80 €  kuchynské spotrebiče, 

- ANDREA SCHOP –      320,40 €  chladnička, 

- METRO –                    1 168,15 €  nádoby, 

- IKEA  -                            358,65 € taniere, poháre, 

- Pomocný inventár            187,00 €.                                                 

Spolu vybavenie:               13 667,00 € 

 

Spolu obnova kuchyne nás stála  33 068,00 €.  

 

Prenájmy a správa kultúrneho domu sa už bude prísnejšie kontrolovať, nakoľko 

je tam nové, kvalitné a drahé zariadenie.   

 

❖ Uznesenie č. 66/2023 

Uskutočnilo sa verejné obstarávanie na  realizáciu projektu pod názvom 

„Rekonštrukcia podlahy v kultúrnom dome“ v predpokladanej hodnote 

zákazky 41 581,19 Eur bez DPH.  

 

Víťazom verejného obstarávania je firma Ľubomír Dado z Krupiny.  

 

Celková vysúťažená cena je podľa zmluvy o dielo  vo výške 45 511,46 € s DPH. 

Z MAS Zlatá cesta obdržíme sumu vo výške 25 398 € s DPH. 

Z vlastných zdrojov dofinancujeme vo výške 20 113  € s DPH. 

Uzávierka termínu na podanie žiadosti je 14.9.2023. 

 



❖ Uznesenie č. 76/2023 

S Mestom Šahy sme uzatvorili zmluvu o pôsobnosti Mestskej polície Šahy 

v našom meste. Zmluva je uzatvorená v zmysle §2a zákona č. 564/1991 Z.z. o 

obecnej polícii v znení neskorších predpisov v spojení s §51 Občianskeho 

zákonníka v znení neskorších predpisov na základe predloženého znenia.  

Zasadnutia sa zúčastnil náčelník polície p. Mrázek  a jeho zástupca p. Máté 

a podali súhrnnú správu o ich pôsobnosti v našom meste, ktorá je súčasťou tejto 

zápisnice.  

V mesiaci júl mali 14 hliadok: 34 h denná služba a 8 h nočná služba. 

V mesiaci august mali 19 hliadok: 51 h denná služba a 3 h nočná služba. 

V mesiaci september majú naplánovaných 13 hliadok do konca mesiaca.  

Harmonogram bol vypracovaný v spolupráci s primátorom mesta a náčelníkom.  

Hliadková a obchôdzková činnosť bola zameraná hlavne v zónach kde je potrebná 

častejšia kontrola na dodržiavanie verejného poriadku, hlavne čo sa týka 

neprispôsobivých občanov,  dodržiavanie platných VZN mesta. Rovnako sa 

kontrolovala aj dopravná politika.   

Poslanec Brodniansky sa informoval ohľadom nového zákona, konkrétne zákazu 

parkovať na chodníkoch. Či to bude v ich kompetencii riešiť prípadné porušenia.  

Náčelník MsP p. Mrázek sa vyjadril, že toto už bolo predmetom jednania s pánom 

primátorom a bude to v ich kompetencii riešiť prípadné porušenia zákona.  

P. poslanec Šťastný sa vyjadril, že súhlasí s tým, že najskôr je prevencia, 

upozornenie a potom uloženie blokovej pokuty, ale podľa jeho názoru „raz 

a dosť“ a nie 3x upozorňovať jedného vodiča. Náčelník sa k tomu vyjadril, že išlo 

o to, že viac napomenutí dostala jedna osoba, nakoľko  menila autá a na to sa 

prišlo až neskôr.  

Poslanec Lauko sa vyjadril, že v našom meste sú najväčším problémom 

neprispôsobiví občania a zákazy parkovania. Zaujímalo ho ako by nám s tým 

vedeli pomôcť. Náčelník sa vyjadril, že zákazy parkovania sa budú riešiť 

priebežne a jednoduchšie ako neprispôsobiví občania, ktorých treba len 

upozorňovať.  

 

❖ Vypracovaná je projektová dokumentácia na miestnu komunikáciu 

a osvetlenie na Záhradnej ulici  

❖ V príprave je vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu 

miestnych komunikácií – čakáme na necenenie rekonštrukcie jednotlivých 

ulíc  

❖ Z kultúrno – spoločenských akcií sme organizovali:  

Tradičná chuť Hontu – toto regionálne podujatie sme organizovali v našom 

meste prvý krát s veľmi dobrou odozvou. 

Futbalový turnaj o Pohár primátora mesta 

79.výročie Slovenského národného povstania – pietny akt bol spojený tak 

ako každý rok s lampiónovým sprievodom, opekaním na amfiteátri 

a vystúpením folklórneho súboru.  

 

 



Bod č. 6 

 

Predseda návrhovej komisie p. Poslanec Šťastný predniesol ďalší bod programu 

a odovzdal slovo primátorovi, ktorý informoval, že predpokladanú hodnotu 

zákazky sme už schvaľovali, ale nakoľko sa ukázali skutočnosti, o ktorých nás 

informoval projektant, musíme schváliť dve predpokladané hodnoty zákazky, 

pretože  vybavenie kuchyne musí ísť samostatnou súťažou. 

Projektová dokumentácia ( a aj rozpočet) sa skladá z dvoch častí  a to prestavby 

ubytovacieho zariadenia na zariadenie pre seniorov (ZPS) – teda samotnej budovy 

a prestavby technického vybavenia pre zariadenie pre seniorov kde patrí 

parkovisko, nová prístupová komunikácia, zámková dlažba, schody, kanalizácia, 

vonkajšie osvetlenie, stojisko pre odpady  a asfaltové plochy okolo budovy.  

  

Prvá PHZ: 

-  schválenie predpokladanej hodnoty zákazky na zhotoviteľa stavebných 

prác pre výstavbu zariadenia sociálnych služieb a jeho technického 

vybavenia (vonkajšie siete) pod názvom „PRESTAVBA 

UBYTOVACIEHO ZARIADENIA na ZPS“ – Dudince v predpokladanej 

hodnote zákazky 2 374 432,03 Eur bez DPH, čo je  2 849 318,47 Eur  s 

DPH  spoločnosťou ICTUS CONSULTING s.r.o., Murgašova 8, 974 01 

Banská Bystrica, IČO 50 279 513. 

 

Druhá PHZ: 

- schválenie predpokladanej hodnoty zákazky na zariadenie kuchyne v 

predpokladanej hodnote zákazky 103 677,19 Eur bez DPH. Čo je 124 

412,63 Eur  s DPH tiež   spoločnosťou ICTUS CONSULTING s.r.o., 

Murgašova 8, 974 01 Banská Bystrica, IČO 50 279 513.  

 

Poslanec Šťastný sa vyjadril, že na pracovnej porade si to prebrali. Nikto 

z prítomných poslancov nemal žiadne otázky a obidva návrhy uznesení boli 

jednohlasne schválené.  

 

 

Bod č. 7 

 

Predsedajúci poslanec vyzval riaditeľku Spojenej školy, aby prítomných 

informovala o zmenách, ktoré je potrebné schváliť. 

Z dôvodu, že zmenou zákona č. 544/2010 Z.z. o dotáciách v pôsobnosti 

Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky v znení 

neskorších predpisov boli s účinnosťou od 1. mája 2023 opätovne zavedené tzv. 

„obedy zadarmo“, je potrebné schváliť tieto zmeny:  

 

Zákon upravuje výšku dotácií za jednotlivé kategórie detí a zároveň podmienky 

pre uplatnenie dotácií na stravu nasledovne: 

 



1. Oprávnené deti na poskytnutie dotácie 

a) dieťa v materskej škole, ktoré navštevuje posledný ročník MŠ a žiak I. a II. 

stupňa základnej školy, ktorého zákonný zástupca o dotácie písomne požiada, 

b) dieťa v materskej škole a žiak I. a II. stupňa, ktorí žijú v domácnosti , ktorej sa 

poskytuje pomoc v hmotnej núdzi, alebo ktorej príjem je najviac vo výške 

životného minima (ŽM) 

c) dieťa, ktoré navštevuje MŠ, kde je najmenej 50% detí z domácností, ktorým sa 

poskytuje pomoc v hmotnej núdzi  

 

2. Výška dotácie na stravu 

a) MŠ 1,40 eur na deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo výchovno-vzdelávacej 

činnosti v MŠ a odobralo stravu 

b) I. stupeň 2,10 eur na deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo vyučovania v ZŠ a 

odobralo stravu 

c) II. stupeň  2,30 eur na deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo vyučovania v ZŠ a 

odobralo stravu 

 

Ďalšou zmenou VZN bude zvýšenie platieb a to z dôvodu prechodu do vyššieho 

finančného pásma. Aktuálna výška finančných pásiem nepokrýva dostatočne 

finančné náklady potrebné na nákup potravín.  

 

Navrhovaná výška finančných pásiem: 

 

Iba príspevok na 

stravovanie (nezahrňuje 

režijné poplatky)! 

Finančné pásmo 

od 1.9.2023 

Stravná 

jednotka na 

deň v € 

Mesačný 

poplatok v € 

MŠ 3. pásmo "A" 2,10 42 

ZŠ 1.stupeň 3. pásmo "A" 1,70 34 

ZŠ 2.stupeň 3. pásmo "A" 1,90 38 

Zamestnanec 3. pásmo "B" 2,40 48 

Dôchodca rezident 3. pásmo "B" 2,40 48 

Cudzí stravník  3. pásmo "B" 2,40 48 

 
 

 Bez diskusie bol návrh VZN schválený.  

 

 

Bod č. 8 

 

Primátor v tomto bode vysvetlil, z akého dôvodu je potrebné zriadiť Komisiu pre 

pamätihodnosti mesta Dudince.   

Budova Terasy sa plánuje rekonštruovať cez Intereg a aby sa navýšilo bodové 

hodnotenie a tým aj úspešnosť projektu, potrebné je túto budovu zaradiť ako 

pamätihodnosť mesta Dudince. Komisiu navrhujeme v zložení v zložení: Ing. 



Peter Šťastný – predseda a členovia: Ing. Ľubomír Habán, Helena Tomanová, Ing. 

Konštantín Kuchár. Táto komisia bude na základe návrhov od občanov, od 

kultúrnej komisie, resp. iných odporúčať zaradenie. 

 

Poslanec Lauko sa zaujímal, či komisia bude aj navrhovať na zaradenie, na čo mu 

primátor odpovedal, že komisia bude mestskému zastupiteľstvu odporúčať či 

zaradiť alebo nezaradiť do pamätihodností, ale v prípade, že jej členovia budú 

mať návrh, je samozrejmé, že aj ich návrh bude prerokovávať. Materiály okolo 

zaraďovania si ešte musíme naštudovať, možno časom doplníme do komisie ešte 

nejakých expertov, ktorí sa o danú problematiku zaujímajú.  

Bez ďalšej diskusie bol návrh uznesenia o zaradení Terasy ako hmotnej 

pamätihodnosti mesta Dudince schválený.  

 

Bod č. 9 

 

Smernicu - Zásady o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti – je 

potrebné schváliť. Vypracoval ju hlavný kontrolór mesta a je v súlade so 

zákonom. Upravuje podávanie, preverovanie a evidovanie oznámení týkajúcich 

sa kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti.   

Bez diskusie boli zásady prijaté.  

 

Bod č. 10 

 

Primátor informoval, že bol schválený zámer, pôsob predaja pozemku a cena za 

1m2 vo výške 25€ pre pána Vigaša. Pán Vigaš sa odvolal na výšku ceny, navrhoval 

15€/m2, ale stavebná komisia to zamietla a znova odporučila cenu 25€/m2. 

Nakoniec pán Vigaš s touto cenou súhlasí  a teraz je potrebné schváliť samotný 

predaj. 

Bez diskusie bol návrh uznesenia schválený.  

 

Rôzne: 

 

• Organizačné zmeny na MsÚ : 

 

Pani Mária Sládeková dala výpoveď k 31.07.2023 

Jej pracovná náplň sa prerozdelila:  

- civilná ochrana – pani Ing. Rajčanová  

- sociálne veci – pani JUDr. Holíková  

- správa kultúrneho domu – pani Monika Sliacka, ktorej sa doplnila ešte kultúra  

- správa trhoviska – pani Pavelková  

- upratovačka + starostlivosť o záhony – pani Kováčová   

- knižnica – pani Vilémová  

 

• Rekonštrukcia predajne COOP Jednota : 

- rekonštrukcia prebieha od 15.8.2023 



- vytvorí sa 10 parkovacích miest + 1 miesto pre ZŤP  

 

Diskusia:  

 

P. poslanec Villant: zaujímal sa, či na základe novely zákona č. 8/2009 Z.z. o 

cestnej premávke mesto plánuje nejaké opatrenia? Primátor mu odpovedal, že je 

naplánované stretnutie s dopravným inžinierom, s ktorým sa okrem iného bude 

riešiť aj parkovanie.  

P. poslanec Lauko sa vyjadril, že túto problematiku už riešime dávno a ňou by sa 

mohla zaoberať aj stavebná komisia, s čím súhlasil aj primátor mesta.  

P. poslanec Villant sa ďalej zaujímal či sa už postúpilo ohľadom právneho 

prístupu k budúcemu Domu sociálnych služieb. Primátor mu odpovedal, že už je 

s majiteľom podpísaná zmluva o budúcej zmluve a majiteľ si plánuje vysporiadať 

bezpodielové vlastníctvo s bývalou manželkou.  

p. poslanec Brodniansky sa vyjadril, že ihrisko nebolo pripravené keď hrali zápas 

deti, tráva nebola pokosená a či by sa nemohlo sprístupniť multifunkčné ihrisko 

na futbalovom štadióne, keďže školské ihrisko je neprístupné.  

Primátor mesta mu odpovedal, že miesto nového hospodára sa rieši.  

 

 

Zvuková nahrávka zo zasadnutia je zverejnená na YouTube kanály s názvom 

Zastupiteľstvo Dudince.  

 

 

 

 

 

 

                                                                   PaedDr. Dušan Strieborný 

                  primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Jozef Brodniansky  

Marcel Vankovic  

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka   

 
 
 
 



 
 
 


